
 

 

 

 

 

 

Met deze nieuwsbrief brengen we u graag op de hoogte van het laatste 
nieuws van het CDA Hoogeveen. In de maand juni was de fractie volop 
aan het werk voor onze gemeente. Zo werd de Kadernota besproken in 
de raad, organiseerde Annette Jansen een werksessie over ouder 
worden en legden we diverse werkbezoeken af. In deze nieuwsbrief 
blikken we hierop terug.  

 

CDA pleit voor een eerlijke OZB, verkeersveiligheid en een 
realistische begroting bij Kadernota 2024 

Op 22 juni en 6 juli werd de Kadernota 2024 besproken in de gemeenteraad 
van Hoogeveen. De behandeling van de Kadernota is een belangrijk politiek 
moment. Met de Kadernota worden immers de kaders vastgesteld voor de 
begroting, waarmee politieke fracties invloed kunnen uitoefenen op de 
belastingheffing, uitgaven en investeringen in de komende jaren. De 
christendemocraten zetten bij monde van fractievoorzitter Femke Koekoek 
hun visie op de samenleving uiteen en pleitten vervolgens voor een eerlijke 
OZB, het verbeteren van verkeersveiligheid en een realistische begroting 
waarin prioriteiten worden gesteld.  

Christendemocraten geloven dat ieder 
mens op zichzelf al van betekenis is, 
maar dat een mens pas echt tot zijn 
recht komt in relatie tot anderen. De 
mens wordt gevormd door gezin, 
familie, werk, kerk en het 
verenigingsleven. De mens is dan ook 
een verantwoordelijk wezen die zich 
inzet voor zijn omgeving en dat werkt 
door in onze visie op de samenleving, 
aldus Koekoek. Het CDA streeft immers 
naar een samenleving die door mensen 
zelf en gezamenlijk wordt opgebouwd. 
De overheid heeft hierin een bescheiden 
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en dienstbare rol, waarbij de overheid ruimte geeft aan de samenleving en 
hen waar nodig ondersteunt.  

Vanuit deze visie bepleitte Koekoek dan ook dat de gemeente prioriteiten 
stelt in de begroting. Koekoek waardeert de ambitieuze houding van het 
college, maar vraagt zich af of de vele plannen, ambities en voorstellen in de 
Kadernota wel gerealiseerd kan worden. De ambtelijke organisatie kampt 
volgens het college met capaciteitstekorten, waardoor het werk niet meer 
kan worden weggezet en we bij de laatste jaarrekeningen grote 
overschotten boekten. Het CDA wil het college daarom uitdagen om 
prioriteiten te stellen in de begroting, zodat de begroting ook uitvoerbaar en 
haalbaar is.  

Hier sluit een eerlijke en rechtvaardige ozb-heffing bij aan. Koekoek licht toe: 
“Bij het vaststellen van de begroting zeggen we tegen onze inwoners: ‘hier 
mag u volgend jaar op rekenen. Dit gaat de gemeente voor u doen en deze 
bijdrage verwachten wij van u.’ Maar jaar op jaar blijkt dat we onze afspraken 
niet nakomen en toch onze inwoners wel aan hun kant van de afspraak 
houden, namelijk de ozb betalen. Wij stellen daarom voor om, gezien de 
overschotten in de jaarrekening van 2021 en 2022 en de hoge inflatie, de ozb-
verhoging in 2024 te schrappen.” 

Ten slotte wees Koekoek het college op haar taak omtrent 
verkeersveiligheid. In 2022 is veel onderhoud aan wegen, fietspaden en 
bruggen namelijk blijven liggen. Dat leidt niet alleen tot een risico op 
kapitaalvernietiging, maar komt ook de verkeersveiligheid en zodoende ook 
de leefbaarheid van onze gemeente niet ten goede. De CDA-fractie heeft 
daarom bij monde van Koekoek ervoor gepleit dat achterstallig onderhoud 
topprioriteit krijgt, voordat de gemeente aan nieuwe, grootschalige 
projecten begint. 

Het stellen van prioriteiten in de begroting, verkeersveiligheid en een 
eerlijke ozb-heffing vormden dus de inzet van het CDA voor de Kadernota. 
Helaas kreeg deze inbreng geen gehoor bij de raad, waarmee de fractie er 
niet van overtuigd is dat het college een begroting kan opstellen die ook 
realistisch en uitvoerbaar is. Het CDA heeft daarom niet ingestemd met de 
Kadernota.  

 

Wilt u de gehele visie van het CDA op de Kadernota lezen? Klik dan hier.  

Bekijk hier onze voorstellen bij de Kadernota.  

 

 

https://www.cda.nl/drenthe/hoogeveen/actueel/nieuws/strategische-beschouwing-kadernota-2024
https://fb.watch/lFkZzWKBwt/


CDA dient meerdere voorstellen in om verkeersveiligheid te 
verbeteren 

Raadslid Aaf-Tineke Bisschop heeft bij de behandeling van de Kadernota 
2024 meerdere voorstellen ingediend om de verkeersveiligheid te 
verbeteren. Alhoewel het college de verkeersveiligheid op een aantal 
locaties – waaronder in de omgeving van Nijstad – wil verbeteren, ziet 
Bisschop meer mogelijkheden om werk te maken van verkeersveiligheid. 
Bisschop licht hierover toe: “In 2022 heeft de CDA-fractie samen met 
buurtbewoners zich ingezet voor de verkeersveiligheid op het traject 
Lomanlaan-Buizerdlaan-Boekweitlaan, de Domeinweg en de Wijsterseweg. 
Het werk is echter niet af. Er zijn meer onveilige verkeerskruisingen en -
punten in onze gemeente. Daarom heb ik een aantal voorstellen ingediend 
om de verkeersveiligheid verder te verbeteren.” 

Het eerste voorstel betreft een motie waarin het college wordt verzocht om 
jaarlijks samen met inwoners en vertegenwoordigers van raadsfracties 
onveilige verkeerstrajecten te inventariseren en samen met hen te kijken 
naar verbeteringen binnen de financiële mogelijkheden. Het tweede 
voorstel gaat over de verkeersveiligheid in Tiendeveen. In het voorstel 
verzoekt Bisschop het college om onderzoek te doen naar de aanleg van 
een fietspad op het traject tussen de kruising Molenweg/Stephensonstraat,  
de rotonde Molenweg/Hoogeveenscheweg en Tiendeveen. Bisschop heeft 
tot slot ook oog voor de verkeersveiligheid in Elim. Met een derde voorstel 
verzoekt Bisschop het college om het fietspad op de Carstensdijk als eerste 
project uit te voeren in 2024.  

De voorstellen van Bisschop konden met uitzondering van het voorstel met 
betrekking tot de verkeersveiligheid in Tiendeveen helaas niet op steun 
rekenen van de raad.  

 

CDA pleit ervoor om echt werk te maken van de schuldaanpak 

Tijdens de raadsvergadering van 29 juni en 6 juli kwam de Nota 
Schuldhulpverlening aan bod in de Hoogeveense raad. Fractievoorzitter 
Femke Koekoek, tevens woordvoerder Schuldhulpverlening, voerde 
namens de christendemocraten het woord. De CDA-fractie had in de 
woorden van Koekoek hooggespannen verwachtingen voor de Nota 
Schuldhulpverlening, maar is teleurgesteld over het voorstel. Koekoek 
pleitte ervoor om echt werk te maken van de schuldenaanpak en diende 
hierover meerdere voorstellen in.  



Koekoek vertelt hierover: “De CDA-fractie is 
positief over de triage, de intake, voor hulp, 
maar helaas kijkt het college niet buiten de 
gebaande paden. In de nota blijven we 
doen wat we al deden, terwijl deze aanpak 
nu al niet erg succesvol is. Dat baart ons 
grote zorgen, want schulden kunnen 
iedereen in hun greep krijgen en dat heeft 
grote gevolgen voor het dagelijks leven 
van mensen. Wij willen daarom dat deze 
nota wordt aangepast.” 

Koekoek heeft hiervoor samen met de SGP 
en SP twee amendementen 
(tekstwijzigingen) ingediend, waarin de kaders en de doelen worden 
aangescherpt. De amendementen zijn tevens voorgelegd aan betrokken 
(schuldhulp)organisaties die positief reageerden. Het amendement over de 
doelen is unaniem door de raad vastgesteld. Het amendement over de 
kaders kon enkel op steun rekenen van SGP, SP en FvD.  

Naast de twee amendementen heeft Koekoek ook de motie “Scherp op de 
uitvoering” ingediend, waarin Koekoek het college verzoekt om het 
uitvoeringsplan – een plan waarmee de Nota Schuldhulpverlening wordt 
uitgevoerd – voor te leggen aan de raad. Alhoewel dit niet gebruikelijk is, 
vindt Koekoek dit wel wenselijk. Koekoek licht toe: “Aangezien de kaders 
onvoldoende duidelijk zijn en dit onderwerp topprioriteit voor ons is, willen 
wij een extra controle inbouwen door de uitvoeringsnota door de raad vast 
te laten stellen. De wethouder heeft hierop toegezegd om met de raad in 
gesprek te gaan over de uitvoeringsnota.”  

Toch kon de nota Schuldhulpverlening niet rekenen op steun van het CDA. 
Koekoek vervolgt: “Als het topprioriteit is voor het CDA, dan zou de 
verwachting zijn dat we blij zouden zijn met deze nota. Maar we vinden deze 
nota niet goed genoeg om echt werk te maken van de schuldaanpak. We 
willen niet meewerken aan een nota die niet goed genoeg is. Omdat het 
topprioriteit is, moet het meer dan dat zijn. Wij blijven doen als gemeente 
wat we al deden in de hoop dat deze aanpak in de toekomst wel zal helpen, 
ondanks de ervaringen uit het verleden, ondanks dat er geen evaluatie heeft 
plaatsgevonden van het beleid en we vinden dat de ballast en 
verantwoordelijkheid wel heel erg bij de vrijwilligers wordt neergelegd. 
Gelukkig hebben we de beleidsdoelen weten aan te scherpen, maar de 
kaders zijn niet duidelijk genoeg. Daarom hebben we tegen de Nota 
Schuldhulpverlening gestemd. ” 

 

 



CDA dient succesvol een amendement in om winkels gesloten 
te houden op Eerste Kerstdag en Eerste Paasdag 

In de nieuwsbrief van de maand mei heeft 
u kunnen lezen dat het CDA een 
amendement heeft ingediend over de 
winkelopenstelling op Eerste Kerstdag en 
Eerste Paasdag. Aanleiding hiervoor was de 
nieuwe winkeltijdenverordening, waarmee 
het college de winkelopenstelling op 
zondag en op feestdagen fors wil 
verruimen. Winkels mogen in het voorstel 
open op zondag tussen acht uur ’s 
ochtends en tien uur ’s avonds, op alle 
feestdagen en op Goede Vrijdag is een 
koopavond mogelijk.  

Ondernemers mogen hierdoor ook op Eerste Kerstdag en Eerste Paasdag 
open. De CDA-fractie vindt dat onwenselijk en stelde daarom met succes 
voor om op Eerste Kerstdag en Eerste Paasdag de winkels gesloten te 
houden.  

Fractievoorzitter Femke Koekoek licht hierover toe: “Het CDA vindt het 
belangrijk dat we momenten van rust, religie, ontspanning en samenzijn 
behouden in onze samenleving. Kerst en Pasen zijn bij uitstek zulke 
momenten. In de kerk wordt de geboorte en wederopstanding van Jezus 
Christus gevoerd, maar ook buiten de kerken worden deze dagen door veel 
inwoners belangrijk gevonden voor samenzijn met familie, vrienden en 
dorpsgenoten rond kerstdiners en paasvuren. Wij zijn daarom blij dat het 
amendement met steun van PvdA, ChristenUnie, SGP en Vincent Vos (FvD) 
– 16 stemmen voor en 15 stemmen tegen – is aangenomen.” 

Over de winkeltijdenverordening zelf stemde het CDA verdeeld. Raadslid 
Annette Jansen stemde vanwege individuele keuzevrijheid voor de 
winkeltijdenverordening, de overige vijf raadsleden stemden tegen. 

 

CDA baart zich zorgen over overschotten in de jaarrekening 
over 2022  

Op woensdag 28 juni vond de eerste verantwoordingsdag plaats van het 
politieke college. Op deze dag legt het college verantwoording af over het 
uitgevoerde beleid in 2022. Dat is voor de gemeenteraad een belangrijk 
moment in haar controlerende taak: wat is gelukt en wat niet? Waarom zijn 
bepaalde zaken niet gelukt en welke zorgen en verbeterpunten zijn er? 
Raadslid Erik-Jan Kreuze, die voor het laatst een debat voert over de 



jaarrekening, kwam namens CDA Hoogeveen met een tweeledige 
boodschap: er zijn weliswaar grote overschotten behaald, maar deze 
meevallers baren ons tegelijkertijd zorgen.  

Dat zijn onder meer zorgen over teveel. 
Alhoewel de gemeente in absolute en 
relatieve zin het grootste overschot heeft 
van de regio, ziet het CDA de taken van de 
gemeente alsmaar groeien door 
decentralisatie van taken vanuit het Rijk. 
Den Haag delegeert vanaf kabinet-Rutte II 
lustig door, maar heeft daarbij geen 
aandacht voor de uitvoerbaarheid bij 
gemeenten. Het CDA pleit er daarom voor 
om samen met de provincie te kijken of 
gemeenten taken kunnen teruggeven.  

De tweede zorg is mazzel. Eind mei stelde wethouder Derk Reneman in de 
Hoogeveensche Courant dat Hoogeveen mazzel had gehad. De gemeente 
heeft in 2022 geld overgehouden door meevallers van het Rijk (12 miljoen 
euro), de opvang van Oekraïners (5,3 miljoen euro) en onderwijs (2,8 miljoen 
euro). Van deze meevallers is 83% onvoorspelbaar. Op basis van mazzel kun 
je echter niet besturen. Het CDA stelde daarom de vraag of we als raad niet 
meer mogelijkheden moeten hebben om tussentijds bij te sturen.  

De derde en laatste zorg gaat over de capaciteitstekorten: ‘Geld doet het 
werk niet’. De SWO kampt de laatste jaren met personeelstekorten, terwijl 
de begroting van de SWO groeit. We leggen geld vast, maar we weten op 
voorhand al dat we het niet kunnen besteden. Het CDA heeft daarom het 
college opgeroepen om prioriteiten te stellen in de begroting: een 
bescheiden overheid met een duidelijke focus.     

De jaarrekening over 2022 geeft dus op het eerste gezicht een goede indruk: 
er zijn wederom grote overschotten behaald. Toch zijn er ook veel 
zorgpunten die onze aandacht blijven verdienen, waaronder het gebrek aan 
sturing op de financiën en de capaciteitstekorten. Het CDA houdt de vinger 
aan de pols en zal dat kritisch doch constructief blijven doen.  

 

 

 

 

 



CDA dient zienswijzen in bij ontwerp-begrotingen RUD en 
GKB 

Tijdens de raadsvergaderingen van donderdag 8 en 29 juni werden de 
ontwerp-begrotingen voor de Gemeenschappelijke Regelingen besproken. 
Gemeenschappelijke Regelingen zijn samenwerkingsverbanden tussen 
onder andere gemeentes. Zo werken de 
Drentse gemeenten samen op het gebied van 
veiligheid met de Veiligheidsregio Drenthe 
(VRD) en op gebied van recreatie en toerisme 
met het Recreatieschap Drenthe. Het CDA is 
over het algemeen tevreden met de gang van 
zaken binnen de Gemeenschappelijke 
Regelingen, maar ziet bij de Gemeentelijke 
Kredietbank (GKB) en bij de Regionale 
Uitvoeringsdienst (RUD) ruimte voor 
verbetering. Voor raadsleden Femke Koekoek 
en Erik-Jan Kreuze was dat reden om bij de 
GKB en de RUD een zienswijze in te dienen.  

De RUD is als gemeenschappelijke regeling verantwoordelijk voor het 
toezicht houden op en het handhaven van wettelijke milieuregels in de 
provincie Drenthe. Raadslid Erik-Jan Kreuze vertelt over de ontwerp-
begroting van de RUD: “De afgelopen jaren kampte de RUD met een hoog 
ziekteverzuim en voor het jaar 2024 wordt daar ook rekening mee 
gehouden. Bovendien wil het bestuur van de RUD de deelnemersbijdrage – 
de bijdrage die iedere gemeente betaalt om mee te doen aan een 
Gemeenschappelijke Regeling – fors verhogen in 2024 en worden de 
begrote kosten ook fors geïndexeerd. Het CDA vindt dat deze forse stijging 
van de deelnemersbijdrage en de begrote kosten niet goed is onderbouwd 
en maakt zich tevens zorgen om het hoge ziekteverzuim. Deze zorgen 
hebben wij samen met SP geformuleerd in een zienswijze, oftewel een 
reactie op de ontwerp-begroting van een gemeenschappelijke regeling.” 

Fractievoorzitter Femke Koekoek heeft een zienswijze ingediend bij de 
ontwerp-begroting van de GKB. De GKB is verantwoordelijk voor de 
schuldhulpverlening in 14 gemeenten en wordt in 2025 afgestoten. Hiervoor 
wordt al een aantal jaren gekeken naar alternatieven voor 
schuldhulpverlening. Koekoek licht toe: “Tijdens de raadsvergadering van 16 
juni 2022 heb ik samen met een groot aantal fracties een zienswijze 
ingediend om nogmaals te kijken naar alternatieven voor de GKB, zoals een 
organisatievorm die het midden houdt tussen overheid en markt. Het 
bestuur van de GKB lijkt nu voor te sorteren op een volledige aanbesteding 
van de GKB aan de markt zonder te motiveren waarom schuldhulpverlening 
niet door de huidige eigenaren – de gemeenten Assen, Meppel en 
Hoogeveen – in eigen beheer kan worden uitgevoerd. De gemeente heeft 



immers een publieke taak, als het gaat om schuldhulpverlening. Daarom 
heb ik samen met PvdA, VVD, GroenLinks en SP een zienswijze ingediend 
waarin het bestuur van de GKB wordt verzocht om dit scenario mee te 
nemen, de uitkomsten van alle scenario’s te delen met de raad en de raad 
te vragen om een voorkeur uit te spreken.” 

De zienswijze over de RUD is tijdens de raadsvergadering van 29 juni met 
een ruime meerderheid aangenomen. De zienswijze over de GKB is na het 
debat niet in stemming gebracht: wethouders Zwiers (Gemeentebelangen) 
heeft de toezegging gedaan om de inhoud van de zienswijze mee te nemen 
naar het bestuur van de GKB. 

 

Pilot met erfmolens van maximaal 25 meter gaat van start! 

Afgelopen februari diende het CDA samen met PvdA, GroenLinks en D66 
met succes een motie in om aan te sluiten bij een pilot van de provincie 
Drenthe. Met de pilot wordt het mogelijk om hogere windmolens van 
maximaal 25 meter toe te staan in het buitengebied, waarmee agrarische 
ondernemers een hoger rendement kunnen behalen. De 
aanmeldingsprocedure voor de pilot is deze maand gestart.  

Raadslid Bert Otten is blij met de start van 
de pilot: “In aanloop naar deze motie heb ik 
meerdere boeren gesproken die graag 
mee zouden willen aan de pilot. 
Energieneutraal zijn speelt namelijk ook op 
het boerenerf. Het CDA vindt het een 
goede ontwikkeling dat ondernemers zelf 
bezig zijn met de energietransitie. De 
politiek heeft dan ook de opdracht om dat 
mogelijk te maken. De pilot met erfmolens 
van maximaal 25 meter is een mooi 
voorbeeld hiervan.” 

 

Column: Onze ouderen tellen mee! 

Samen bouwen aan een seniorvriendelijke gemeente Hoogeveen,  
waarin het prettig oud(er) worden is.  

Steeds meer inwoners van onze gemeente mogen zichzelf senior (65+) 
noemen. In de gemeente Hoogeveen is nu (peildatum 1 januari 2023) 20% 
van onze inwoners senior en dat zal de komende jaren alleen maar 
toenemen. Persoonlijk raakt deze groep mensen mij zeer. In de ruim twintig 
jaar dat ik werkzaam ben als bestuursadviseur in de (ouderen)zorg, en ook 



privé zie ik dagelijks waar mensen mee te maken hebben of kunnen krijgen 
als zij ouder worden. Steeds meer mensen worden gelukkig steeds ouder en 
dat brengt onder meer op het gebied van huisvesting en zorg nieuwe 
uitdagingen met zich mee. CDA Hoogeveen heeft hart voor onze oudere 
inwoners en wil samen met hen bouwen aan een seniorvriendelijke 
gemeente waarin het prettig oud(er) worden is.  

De inzet voor onze senioren komt voort uit 
onze visie op de samenleving. Als partij van 
de samenleving staan wij voor een 
samenleving waarin iedereen telt en 
iedereen naar eigen regie en draagkracht 
mee kan blijven doen. Senioren zijn hierbij 
van grote betekenis. Zij brengen veel 
kennis en levenservaring met zich mee die 
volgens mij veel te weinig gewaardeerd en 
benut wordt. Het blijven laten meedoen 
van senioren vormt tegelijkertijd ook grote 
uitdagingen. Het aantal ouder wordende 
inwoners met gezondheidsproblemen 
neemt toe, wat meedoen in onze 
samenleving bemoeilijkt. 

Het CDA wil deze uitdagingen integraal aanpakken. Het verbeteren van de 
levenskwaliteit gaat immers verder dan zorg, ondersteuning en het bieden 
van een vangnet. We zetten daarom niet alleen in op meer vroegsignalering 
van problemen, maar ook op het behoud van zingeving, waardigheid en 
eigen regie. Dit raakt bijna alle domeinen, zoals recreatie en toerisme, kunst 
en cultuur, wonen, veiligheid, financiën, mobiliteit, vitaliteit en gezondheid, 
onderwijs, vrijwilligerswerk en arbeidsparticipatie. De centrale vraag is: wat 
is hier nu echt voor nodig? 

De gemeente kan een essentiële bijdrage leveren aan de kwaliteit van leven 
van huidige en toekomstige senioren in onze samenleving. Niet door te 
zorgen voor, maar te zorgen dat we prettig oud(er) kunnen worden in onze 
mooie gemeente. Senioren en lokale belangenbehartigers moeten wat CDA 
Hoogeveen betreft actief worden betrokken bij het maken van beleid door 
mee te denken en te praten vanuit een gezamenlijke opdracht. Daar wil ik 
mijn steentje aan bijdragen. 

In de campagne schreef ik daarom met Femke Koekoek het manifest ‘Onze 
ouderen tellen mee’. In vervolg op het manifest kwamen we eind vorig jaar 
met de gelijknamige Motie ‘Onze ouderen tellen mee! Samen met ouderen 
voor een duurzaam, seniorvriendelijk Hoogeveen’, waarin we pleiten voor 
een seniorvriendelijke gemeente waar het prettig oud(er) worden is. 
Hiervoor hebben we het college verzocht om bestaand en nieuw beleid te 



bespreken met en/of te toetsen aan ouder wordende inwoners en 
kwetsbare groepen in het bijzonder.  

De eerste vruchten hiervan zijn zichtbaar. Stichting Welzijnswerk 
Hoogeveen, Gemeente Hoogeveen, Senioren Platform Hoogeveen en 
Theater de Tamboer organiseren naar aanleiding van onze motie een 
bijeenkomst genaamd ‘Senioren aan zet!’ op de Nationale Dag van de 
Ouderen, op 6 oktober 2023. De bijeenkomst met en voor ouderen heeft als 
doel om ingebrachte kennis en kunde te verwerken in gemeentelijk beleid. 
Ik ben erg blij met dit resultaat. Senioren, zet deze datum alvast in uw 
agenda! 

Daarmee is het natuurlijk niet klaar.  Onlangs deed ik een oproep in de 
ledenvergadering van het CDA Hoogeveen om mee te denken en te praten 
over wat voor senioren belangrijk is bij het ouder worden in onze gemeente. 
Het resulteerde in een geslaagde werksessie op 27 juni met een 
enthousiaste groep meedenkers. We hebben samen kansen verkend en 
grote knelpunten gedeeld en door alle aanwezige ‘seniore’ kennis en 
ervaring heb ik mooie ideeën en concrete suggesties opgehaald voor een 
seniorvriendelijke gemeente. Dit neem ik mee in mijn werk als 
volksvertegenwoordiger.  Samen met senioren, belangenorganisaties en de 
gemeente bouwen aan een seniorvriendelijke gemeente, daar blijf ik mij 
voor inzetten. 

Doet u mee? Heeft u ideeën en suggesties voor een seniorvriendelijke 
gemeente Hoogeveen? Of ervaart u knelpunten bij het oud(er) worden in 
onze gemeente Hoogeveen die u met mij wilt delen? Mail dan naar 
a.brandsema@hoogeveen.nl  

Bent u benieuwd naar ons manifest ‘Onze ouderen tellen mee’? Lees hier 
het manifest. 

Lees hier de gelijknamige motie ‘Onze ouderen tellen mee!’ 

 

Erik-Jan Kreuze benoemd tot commissielid voor CDA-fractie 
in Provinciale Staten 

In de vorige fractie nieuwsbrief heeft u kunnen lezen dat raadslid Erik-Jan 
Kreuze vertrekt naar de Provinciale Staten. Op dinsdag 30 mei is hij in Assen 
benoemd tot commissielid voor de CDA-Statenfractie. Een nieuwe 
uitdaging die Kreuze met beide handen aanpakt om de belangen van onze 
regio te vertegenwoordigen. Erik-Jan, namens de fractie van harte 
gefeliciteerd met deze mooie benoeming!  

 

 

mailto:a.brandsema@hoogeveen.nl
https://tinyurl.com/336kwzn8
https://tinyurl.com/336kwzn8
https://www.cda.nl/drenthe/hoogeveen/actueel/nieuws/motie-seniorvriendelijke-gemeente-hoogeveen


Bezorgde boeren brengen bezoek aan CDA-fractie 

Tijdens de raadsvergadering van donderdag 6 juli brachten ongeveer 
honderdtwintig boeren een bezoek aan het gemeentehuis om met de CDA-
fractie in gesprek te gaan over hun zorgen. Dat zijn zorgen over de landelijke 
stikstofaanpak, over de toekomst van 
boerenbedrijven en hun families. De 
CDA-fractie begrijpt deze zorgen en 
vindt dat onze boeren, waaronder veel 
jonge agrariërs, op een eerlijke manier 
de kost moeten verdienen. Het blijft 
dan ook voor ons onbespreekbaar dat 
boeren verplicht worden om te 
stoppen of om te verhuizen. De 
landelijke politiek moet samen met de 
sector werken aan oplossingen voor 
het stikstofprobleem, waaronder 
inzetten op innovatie. Dit geluid 
brengen wij regelmatig onder de 
aandacht bij de landelijke CDA-fractie 
en dat blijven wij doen.  

 

Zoektocht naar nieuwe burgemeester is met vaststellen 
profielschets een stap verder 

Op woensdag 5 juli was Commissaris van de Koning Jetta Klijnsma te gast 
in de gemeenteraad van Hoogeveen om in gesprek te gaan over de 
profielschets voor de nieuwe burgemeester. De vertrouwenscommissie 
heeft deze profielschets opgesteld, nadat huidig burgemeester Karel 
Loohuis heeft aangegeven zijn derde termijn niet af te maken. Namens de 
CDA-fractie neemt raadslid Haaije Feenstra-Paas deel in de 
vertrouwenscommissie. De raad heeft de profielschets vastgesteld, waarna 
een joviaal gesprek met Klijnsma over het gemeentebestuur in Hoogeveen 
volgde. Na de zomer wordt de vacature opengesteld door het ministerie van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties.  

Lees hier de profielschets voor onze nieuwe burgemeester. 

 

https://tinyurl.com/4w2tzwks


Op bezoek bij…   

In de maand juni bracht de CDA-fractie elke 
week een werkbezoek aan één van de vele 
(maatschappelijke) organisaties en 
initiatieven die onze gemeente rijk is. We 
bieden een luisterend oor en denken met hen 
mee. Zo waren we als fractie op bezoek bij 
Stichting Salawaku, brachten we een bezoek 
aan “Kunstzinnige Tuinen” in Noordscheschut 
en bezochten we de lokale moskee.  

Wilt u ook met ons in gesprek of heeft u een 
idee voor een werkbezoek? Laat het ons 
weten via info@cdahoogeveen.nl 

 

Vakantiewensen 

Zoals u heeft kunnen lezen ligt het 
raadswerk niet stil. De fractie is en blijft 
volop aan het werk voor een beter, 
socialer en veiliger Hoogeveen, ook 
tijdens het aanstaande reces. Hoewel 
de zomervakantie nog moet 
aanvangen, wensen wij u alvast een 
fijne zomervakantie. Geniet van elkaar 
en het mooie weer! 
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